
Jeg startede som 13-14 årig med at ryge, dum beslutning ja. 

Så opdagede jeg e-cigaretten, jeg sprang ud i det også stoppede min hoste og 

vejrtrækningsproblemer. 

Min holdning er; Hvis i forbyder e-cgiaretten (for det gør i ifølge lovforslaget), så skal almindelige 

cigaretter også forbydes samt alt andet med nikotin indhold. Jeg kender så mange der har glæde af 

e-cigaretten. Jeg synes det ville være ærgerligt, for så bliver vi allesammen nød til at gå tilbage til 

almindelige cigaretter. 

Mht. at det skal være ulovligt at sælge det til børn under 18, så er jeg helt enig og det troede jeg 

faktisk allerede det var. 

 

- Niklas Djurnø.  
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